
Zápisnica č. 1/2019 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Opoji, konanom dňa 22. januára 2019 

 o 18.00 hod. v zasadačke obecného úradu 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
Prítomní podľa prezenčnej listiny: 
- starosta obce:                Mgr. Peter Bartovič 
- poslanci OZ:                    Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus,  
                                            Eva  Jankovičová,  Jozef Šušel, Ing. Christiaan Slagter 
- hlavná kontrolórka:       PhDr.Ing. Veronika Opáleková   
- občania obce                  21 
 
Neprítomní  poslanci: 
- ospravedlnení :             ---  
- neospravedlnení :        Ing. Mgr. Patrícia Gudabová  
 
 
Program zasadnutia, uvedený na pozvánkach: 
 
    1.  Otvorenie, schválenie návrhu programu, overovateľov zápisnice  a určenie zapisovateľa  

    2.  Kontrola plnenia uznesení 

    3.  Pridelenie uvoľneného nájomného bytu 

    4.  Výmena svietidiel verejného osvetlenia v obci 

    5.  Dovolenka starostu za predchádzajúce volebné obdobie 

    6.  Rôzne 

    7.  Diskusia 

    8.  Záver 

 

1) Otvorenie, schválenie návrhu programu,  overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa 
 
     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Opoji zvolané v zmysle čl. 5, bod 6) Rokovacieho 

poriadku o 18.05 hod. otvoril starosta obce Mgr. Bartovič privítaním prítomných. 

Konštatoval, že sú prítomní šiesti poslanci OZ a teda zasadnutie je  schopné prijímať 

uznesenia. 

Starosta oboznámil prítomných s navrhnutým programom. Poslanci k navrhnutému 

programu nemali žiadne pripomienky a preto hlasovali o programe, uvedenom na pozvánke. 

Za overovateľov zápisnice navrhol poslancov Evu Jankovičovú a Ing. Christiaana Slagtera. 

Starosta dal o návrhoch hlasovať: 

U z n e s e n i e  č. 1/2019 

Obecné zastupiteľstvo v Opoji 

 

a) s c h v a ľ u j e 

návrh programu dnešného rokovania obecného zastupiteľstva 



b) b e r i e  n a  v e d o m i e, 

že za overovateľov zápisnice starosta navrhol poslancov Evu Jankovičovú a Ing. Christiaana 

Slagtera. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel, Ing. Christiaan Slagter 

Hlasovanie:  - za 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel, Ing. Christiaan Slagter 

                     - proti         0  

                    - zdržal sa       0  

Neprítomní : 1 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová 

Návrhy boli schválené. 
V Opoji, dňa 1.2.2019                                                            Mgr.Peter Bartovič, starosta obce 

 
Za zapisovateľku zápisnice starosta určil Evu Zlatohlávkovú. 
 
2) Kontrola plnenia uznesení 
 
     Kontrolnú správu o prijatých uzneseniach zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, 

konaného dňa 14.12.2018 predložil starosta obce. Uznesenia boli splnené až na uznesenie, 

ktorým zastupiteľstvo poverilo starostu obce zadaním vypracovania právnej analýzy 

k prevodu práv spoločnosti BTK. Z dôvodu PN advokáta JUDr. Prosmana analýza ešte 

vypracovaná nebola. Kontrolná správa tvorí  prílohu zápisnice. 

 
U z n e s e n i e  č.  2/2019 
Obecné zastupiteľstvo v Opoji 
b e r i e  n a   v e d o m i e 
kontrolnú správu o plnení uznesení zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Opoji, 
konaného dňa 10.12.2018 
Hlasovanie: 
 

Prítomní: 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel, Ing. Christiaan Slagter 

Hlasovanie:  - za 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel, Ing. Christiaan Slagter 

                     - proti         0  

                    - zdržal sa       0  

Neprítomní : 1 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová 

Uznesenie bolo prijaté. 

V Opoji, dňa 1.2.2019                                                         Mgr.Peter Bartovič, starosta obce                                                                                              

 

 



3)  Pridelenie uvoľneného nájomného bytu 

     Obec v stanovenom termíne obdržala päť žiadostí o pridelenie uvoľneného nájomného 

bytu po rodine Moravčíkovej (Mária Olahová, Katarína Kosmálová, Daša Obšivanová, Iveta 

Drgoňová a Matej Janík). Poslanci na pracovnej porade žiadosti  prerokovali, dve žiadateľky 

nespĺňali podmienku trvalého pobytu v obci Opoj a zo zostávajúcich troch žiadateľov bol 

vybraný Matej Janík s partnerkou. 

U z n e s e n i e  č. 3/2019 

Obecné zastupiteľstvo v Opoji 

s c h v a ľ u j e 

pridelenie 3-izbového nájomného bytu na 2. poschodí v bytovom dome č. súp. 253  

p. Matejovi Janíkovi a Barbore Benciovej. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel, Ing. Christiaan Slagter 

Hlasovanie:  - za 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel, Ing. Christiaan Slagter 

                     - proti         0  

                    - zdržal sa       0  

Neprítomní : 1 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová 

Uznesenie bolo prijaté. 

V Opoji, dňa 1.2.2019                                                         Mgr.Peter Bartovič, starosta obce                                                                                              

4.  Výmena svietidiel verejného osvetlenia v obci 

     Zmluva o dielo zo dňa 16.01.2019 spolu s Výkazom výmer bola zaslaná poslancom, dnes 

od Ing. Bílika dostal pripomienky k zmluve, niektoré sú akceptovateľné, ale niektoré 

z dôvodu vyváženosti zmluvy nie. Ing. Bílik uviedol, že on, ako i poslanci Šušel a Brímus 

pripomienkovali  vo Výkaze výmer uvedenie 18 W LED svietidiel a nie 30 W, ako sa poslanci 

dohodli na pracovnej porade. Pri pripomienkach k zmluve vychádzal zo zverejnených zmlúv 

iných obcí a  nevidí dôvod, prečo by spoločnosť Lasermedia nemala akceptovať 

akceptovateľné pripomienky. Certifikáty a technické parametre by nemali byť súčasťou 

revíznej správy ale zmluvy o dielo.   

Starosta – o pripomienkach bude rokovať so zástupcom spoločnosti Lasermedia, ak bude 

zmluva akceptovateľná pre obidve zmluvné strany, môže byť na nasledujúcom zasadnutí OZ 

schválená zmluva a aj rozpočtové opatrenie na financovanie rekonštrukcie. 

 

U z n e s e n i e  č. 4/2019 

Obecné zastupiteľstvo v Opoji 

b e r i e   n a  v e d o m i e 

pripomienky poslancov k návrhu Zmluvy o dielo a  

o d p o r ú č a 



starostovi obce aby spolu so zhotoviteľom diela pripomienky zapracoval do nového 

návrhu, ktorý bude predložený na najbližšom zasadnutí obecného zastupiteľstva 

 
Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel, Ing. Christiaan Slagter 

Hlasovanie:  - za 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel, Ing. Christiaan Slagter 

                     - proti         0  

                    - zdržal sa       0  

Neprítomní : 1 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová 

Uznesenie bolo prijaté.                                           

V Opoji, dňa 1.2.2019                                                         Mgr.Peter Bartovič, starosta obce                                                                                              

 

5.  Dovolenka starostu za predchádzajúce volebné obdobie 

 

     Na decembrovom zastupiteľstve p. kontrolórka informovala poslancov, že starosta  má 

nevyčerpanú dovolenku a  skončením volebného obdobia mu vznikol nárok na  jej 

preplatenie, o čo musí starosta požiadať a poslanci  musia schváliť. Starosta preto požiadal 

o preplatenie nevyčerpanej dovolenky  a uviedol, že dovolenka vo výške 42 dní sa mu 

naakumulovala z dôvodu, že v prvom roku funkčného obdobia si dovolenku nečerpal. Potom 

vyhlásil k tomuto bodu rozpravu. P. Bartovičová – na pracovnej porade sa poslanci dohodli, 

že starostovi preplatia polovicu – 21 dní dovolenky. Ing. Bílik – nevie si predstaviť, kto môže 

starostovi brániť v  čerpaní dovolenky. Uviedol, že na pracovnej porade starosta 

skonfrontoval poslancov informáciou, že poslanci schválili aj predchádzajúcemu starostovi 

preplatenie dovolenky. Nie si je vedomý toho, že by o takomto uznesení hlasoval a ani 

v zápisniciach nenašiel o tom zmienku. Požiadal starostu o preposlanie  zápisnice OZ, v ktorej 

poslanci súhlasili s preplatením dovolenky p. Matúšovi v termíne do 31.1. (termín stanovil 

starosta). 

 

U z n e s e n i e  č. 5/2019 

Obecné zastupiteľstvo v Opoji 

s c h v a ľ u j e 

preplatenie 21 dní nevyčerpanej dovolenky starostovi obce na základe vzájomnej dohody 

poslancov a starostu obce 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel, Ing. Christiaan Slagter 

Hlasovanie:  - za 3 Barbara Bartovičová, Eva Jankovičová,  Ing. Christiaan Slagter 

                     - proti         3 Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Jozef Šušel 

                    - zdržal sa       0  



Neprítomní : 1 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová 

Uznesenie nebolo prijaté. 

V Opoji, dňa 1.2.2019                                                         Mgr.Peter Bartovič, starosta obce                                                                                              

6.  Rôzne 

 

Žiadosť obce Majcichov o dotáciu na prevádzku a mzdy školských zariadení – školský obvod 

ZŠ Majcichov tvorí aj obec Opoj a preto starosta obce žiada o finančnú podporu na dotácie 

na mzdy a prevádzku školských zariadení na deti z obce Opoj, ktoré navštevujú ZŠ JP 

Majcichov, ŠKD a ŠJ. ŠKD navštevuje 22 detí, dotácia na 1 dieťa činí 562,68 € 

a potencionálnych stravníkov je 32 a dotácia činí 215,73 € na stravníka. Starosta uviedol, že 

obec Majcichov dotáciu na originálne kompetencie dostáva v podielových daniach a výška 

nepokrýva náklady v týchto školských zariadeniach. Po krátkej diskusii dal starosta hlasovať 

o žiadosti : 

 

U z n e s e n i e  č. 6/2019 

Obecné zastupiteľstvo v Opoji 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

žiadosť obce Majcichov na dotáciu na mzdy a prevádzku školských zariadení ZŠ JP 

Majcichov a poskytnutie dotácie obci Majcichov 

n e s c h v a ľ u j e. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel, Ing. Christiaan Slagter 

Hlasovanie:  - za 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel, Ing. Christiaan Slagter 

                     - proti         0  

                    - zdržal sa       0  

Neprítomní : 1 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová 

Uznesenie bolo prijaté. 

V Opoji, dňa 1.2.2019                                                         Mgr.Peter Bartovič, starosta obce                                                                                              

7) Diskusia 

 

P. Brímus – bol vypracovaný statický posudok na most nad Dudváhom, x-rokov sa 

zaoberáme obmedzením premávky po miestnej komunikácii v dolnej časti a pýtal sa, či sa 

dáme na to, aby sa most dočasne uzavrel. Starosta – statika mosta je podľa znalca narušená, 

most nesie sám seba a  statikom bolo odporučené most do vykonania ďalších statických 

skúšok dočasne uzavrieť, kým bude  jasné, či sa most môže ďalej užívať alebo bude potrebná 

jeho rekonštrukcia. Poslanci by sa mali dohodnúť, či sa dá vypracovať statický posudok 

a vyčleniť  naňho finančné prostriedky. P. Brímus navrhol presunúť tento bod  na pracovnú 

poradu a tam to detailnejšie rozobrať. 



P. Brímus – pri dažďoch   voda od „dlhého dvora“ steká po ceste a stojí na ceste v „Budíne“, 

treba to riešiť. Starosta – dnes bol na rokovaní v TAVOS-e Piešťany, kde sa predkladali  

žiadosti na investičné akcie TAVOS-u a výsledkom je, že keďže obec Opoj neodovzdala 

kanalizáciu vodárenskej spoločnosti, mala by spracovať aspoň projektovú dokumentáciu, 

ktorú predloží TAVOS-u a TAVOS posúdi, akou mierou sa bude spolupodieľať na rekonštrukcii 

kanalizácie. P. Šušel – voda z cesty nemá kam stiecť, pretože všetky rigole sú zahrnuté, 

v prvom rade je potrebné riešiť rigole.  

P. Brímus – na dnešnej schôdzi chcel Ing. Sedlák predložiť návrh na výsadbu vetrolamu na 

Chríbe. Starosta – keď Ing. Sedlák predloží návrh, budeme sa tým zaoberať. 

P. Brímus – minulý rok sa mala rozšíriť lávka nad  priekopou pri kultúrnom dome a osadiť na 

ňu zábradlie. Starosta – zrealizuje sa keď sa bude riešiť rekonštrukcia vstupu na cintorín. 

P. Kerak – vo svojom diskusnom príspevku sa  vrátil  k preplateniu dovolenky starostovi a 

rekonštrukcii verejného osvetlenia, pripomienkoval účasť poslancov na zasadnutí a kriticky 

sa vyjadril k rekonštrukcii oplotenia cintorína a spevnenej plochy. K vadnej kanalizácii 

v dolnej časti obce sa vyjadril, že ide na vrub ich predchodcov. Žiadal od poslancov, aby na 

verejné zasadnutia chodili dohodnutí, pretože občania nechcú počúvať ich hádky na 

zasadnutiach. Na jeho podnety reagovali viacerí poslanci. 

P. Oravec sa informoval, aká čiastka finančných prostriedkov sa vynaložila za posledné 4 roky 

na údržbu verejného osvetlenia a žiadal od poslancov vysvetlenie, prečo starostovi 

neschválili preplatenie dovolenky. K dovolenke starostu reagovali poslanci Bílik a Šušel. 

K verejnému osvetleniu reagoval p. Šušel, každoročne bolo v rozpočte na údržbu VO 

vyčlenených 500,- €, ale tieto prostriedky sa nikdy v tejto výške nevyčerpali.  

Ing. Bíliková – informovala sa na stavebnú uzáveru, pretože sa dopočula, že by sa malo vo 

výstavbe ubytovne pokračovať, lebo sa robila plynová prípojka. Starosta –išlo o odstránenie 

havarijného stavu na pôvodnej plynovej prípojke, podľa aktuálneho ÚPO tam nie je možná 

výstavba ubytovacích zariadení, pretože v tejto lokalite môžu byť oddychové a rekreačné 

zariadenia, ktorých súčasťou je ubytovacie zariadenie, ale keďže výstavba takýchto zariadení 

sa nerealizuje, nie je možná ďalšia výstavba ubytovacích zariadení. Konanie k stavebnej 

uzávere bolo začaté, doteraz nie je ukončené. 

Ing. Bíliková – obec minulý rok vypísala termín na podávanie žiadostí o zmenu územného 

plánu obce, či sa už začalo konať. Starosta – ešte sa nezačalo, ale aktualizácia ÚPO sa robiť 

bude, pretože to obci vyplýva zo zákona. 

P. Šipka – na minulom zasadnutí pripomienkoval výstavbu chodníka pri štátnej ceste, bolo 

mu odpovedané, že to poslanci preberú na pracovnej porade a preto sa informoval, aký je 

výsledok. Starosta – nerozprávali sme o tom, ale určite sa to otvorí. 

P. Kerak – minulý rok na zastupiteľstve prebehla vášnivá debata o rozšírení materskej školy 

a pýtal sa, či je ešte v hre rozšírenie MŠ kontajnerovými modulmi. Starosta – MŠ nemohla 

zriadiť elokované  pracovisko, pretože nemala právnu subjektivitu, od 1.1.2019 ju má a ak 

budú akékoľvek požiadavky smerom na obec, OZ bude o tom rozhodovať, zastupiteľstvo 

schvaľuje rozpočet MŠ a škôlka je financovaná len z dotácie od obce. Potreba rozšírenia MŠ 

nebola ani minulý rok a ani momentálne nie je, ak bude, budeme to riešiť. 



P. Oravec – pýtal sa, aké položky obsahuje rozpočet materskej školy. Starosta – rozpočet 

zohľadňuje všetky mzdové a prevádzkové náklady. Obec v zmysle zákona poskytuje cca 40% 

celkového rozpočtu na školské zariadenia v obci. 

P. Dvorák – informoval sa, či obec zverejnila, aby obyvatelia z bytoviek nepúšťali psov 

navoľno. Starosta – áno, boli o tom vyrozumení, avšak je na každom majiteľovi psa, že psa 

vypustí na súkromný pozemok. 

P. Šušel žiadal, aby sa vytýčil termín na stretnutie ohľadom zmien územného plánu obce. 

Starosta obce – v bode Rôzne pozabudol informovať, že poslanca  p. Jozefa Šušla poveril 

výkonom funkcie zástupcu starostu, tento funkciu prijal a poďakoval za prejavenú dôveru. 

 

U z n e s e n i e  č. 7/2019 

Obecné zastupiteľstvo v Opoji 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

informáciu p. starostu, že poveril výkonom funkcie zástupcu starostu poslanca  

p. Jozefa Šušla. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Jozef Šušel, Ing. Christiaan Slagter 

Hlasovanie:  - za 5 Barbara Bartovičová, Ing. Tomáš Bílik,  František  Brímus, Eva                          
Jankovičová,  Ing. Christiaan Slagter 

                     - proti         0  

                    - zdržal sa       1 Jozef Šušel 

Neprítomní : 1 Ing. Mgr. Patrícia Gudabová 

Uznesenie bolo prijaté. 

V Opoji, dňa 1.2.2019                                                         Mgr.Peter Bartovič, starosta obce                                                                                              

P. Kerak – kvitoval, že oproti minulému roku toto zasadnutie prebehlo pokojne. P. Šušel – 

myslí si, že ak aj atmosféra na zasadnutiach je búrlivejšia, je to dôkaz, že im o niečo ide. 

 

8) Záver 

 

     Keďže všetky body programu boli vyčerpané a nikto z prítomných poslancov i občanov sa  

neprihlásil do diskusie, poďakoval starosta všetkým za účasť a zasadnutie o 19.50 hod. 

ukončil. 

 

 

Overovatelia:  .......................................                                    Starosta obce : 

                              Eva Jankovičová                                           Mgr. Peter Bartovič 

 

                        ....................................... 

                          Ing. Christiaan Slagter 

 



Zapísala: 

Eva Zlatohlávková 

 

Prílohy: 

1) Pozvánka 

2) Prezenčná listina 

3) Kontrolná správa o plnení uznesení 

4) Návrh Zmluvy o dielo a Výkaz výmer – Lasermedia s.r.o. 

5) Písomná pripomienky Ing. Bílika k návrhu zmluvy 

6) Žiadosť obce Majcichov o dotáciu 

   

 


